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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR BRAJDA-DOLAC 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:  024-05/24-01/1 
URBROJ:  2170-1-03-04-24-16 
Rijeka,  27. kolovoz 2024. 

         
 
 
              

ZAPISNIK 
16. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 
 
16. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 27. kolovoza 2024. (utorak) s početkom u 16.30 sati, u 
prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Laura Anamaria Orlić, predsjednica VMO 

 Rudolf Ljubičić, zamjenik predsjednice VMO 

 Ivica Škrtić, član VMO 

 Ivan Jurković, član VMO 

 Miomira Milovanović Berić, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 
 

 
Ostali nazočni: 

   
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Gordana Šopić, članica VMO 
 
 
 

 

Usvajanje Zapisnika sa 15. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Brajda-Dolac:  

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Predsjednica VMO Brajda-Dolac, Laura Anamaria Orlić  pozdravila je prisutne i predložila slijedeći 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
1.  Komunalna pitanja 
2.  Dogovor oko održavanja programske aktivnosti Dani MO 
3.  Razno  

 
 
Dnevni red je jednoglasno usvojen. 
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AD 1 
Zaprimljen je dopis građana vezano uz upit/prijavu o izrasloj vegetaciji na dijelu javne 
površine Ulice I. Marinkovića kod k. br. 5 te je isti proslijeđen nadležnim službama. Izvršen je 
izvid predmetne površine od strane nadležnih službi te je vlasniku naloženo da oreže i sanira 
izraslu vegetaciju koja ne kontrolirano prelazi na ulicu.  
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
Zaprimljen ja mail građanke koja je  primijetila da je poduzeće Best In Parking u okviru 
izgradnje novog kolodvora na Žabici počelo rezati stabla na nekadašnjem parkiralištu, a 
strahuje da će uskoro prijeći i na niz čempresa uz Krešimirovu. Moli da se to spriječi i da se 
drveće, kojeg ionako toliko nedostaje u Rijeci, uklopi u projekt. Smatra da nije potrebno 
uništavati da bi se izgradilo nešto novo i da bi Grad, ako dopusti sječu, jasno pokazao da mu 
nije nimalo stalo do zelenila i kvalitete života njegovih građana. Upućen je dopis nadležnim 
službama te je dobiven slijedeći odgovor: 
„Sukladno Vašem upitu iznosimo da se izgradnja autobusnog kolodvora obavlja sukladno 
projektnoj dokumentaciji za koju su dobivene sve valjane dozvole, a koja predviđa uređenje 
zelenih površina. Napominjemo da se tvrtka Best in Parking – Žabica Riva Rijeka city 
terminal d.o.o.a  obvezala da će za sva uklonjena stabla posadit nova na prostoru Grada 
Rijeke, a o čemu građani biti pravovremeno obaviješteni.“ 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
Zaprimljen je i odgovor Gradonačelnika na upit Vijeća o problemima u parku Pomerio. 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
AD 2 
Vijeće je raspravljalo o planu i programu održavanja planiranih aktivnosti u sklopu održavanja 
programa Dani MO. Prijedlog je da se program Dani MO održi u subotu 28.09.2024. godine. 
U parku Eugena Čulinovića održala radionica za djecu i dječje sportske igre te natjecanja u 
briškuli i trešeti i boćanju. Zdravstvena akcija pokušati će se organizirati u jutarnjim satima. 
Zatražiti će se ponude za tople obroke. 
Zaključak: 
Podijeljeni su radni zadaci oko organizacije. Sredinom rujna održati će se sjednica gdje će se 
odrediti točan plan i program. 
 
AD 3 
Raspravljalo se o mogućoj potrebi postavljanja dodatne signalizacije u Ulici Pomerio kod 
Zagrad-a kojom se označava blizina škole. 
Zaključak:  

Uputiti će se dopis nadležnim službama. 

 

 

 
Sjednica je završila u 19:00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Brajda-Dolac 
 

             Miomira Milovanović Berić Laura Anamaria Orlić 
 


